

# 55th International Conference on Sino-Tibetan Languages and Linguistics (ICSTLL-55)

## Second Circular

Location: Kyoto University, Japan

Conference dates: September 15<sup>th</sup>-18<sup>th</sup>, 2022

Email: [icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp](mailto:icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp)

[Website] <https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/>

This is the second circular for ICSTLL-55, to be held at Kyoto University Japan from September 15-18, 2022.

## Online Registration is Now Open

We are pleased to announce that ICSTLL-55 registration is now open. Please register by following the instructions below.

## Registration Fee

**Student : US\$40**

**Non-Student : US\$60**

Note(1) : Payment method : **PAYPAL**

Note(2) : The registration fee allows you to present, listen to keynote speeches, and participate in sessions. The registration fee will not be refunded if you choose online participation, if your presentation is not accepted, or if the conference is moved entirely online due to COVID-19.

## For Presenters

Please fill in the registration form via the link below and submit your abstract via EasyChair by **March 31, 2022**. Each participant has 20 minutes for presentation and 10 minutes for discussion.

<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/index.html>

## For non-Presenters

Please fill in the registration form via the link below by **August 31, 2022**. ZOOM meeting rooms and passwords will be distributed to registered and paid participants before conference.

<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/index.html>

Contact address: [icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp](mailto:icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp) [Convener: IKEDA Takumi]

---

This conference is financially supported by the JSPS project entitled “A Study on the Historical Development of the Sino-Tibetan Languages and their Typological Geography” (JP18H05219; Principal Investigator: IKEDA Takumi, Kyoto University).



# 第 55 届国际汉藏语言暨语言学会议 (ICSTLL-55)

## 第二号通知

地点：京都大学，日本

会议时间：2022 年 9 月 15 日-18 日

邮箱地址：icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp

网址：<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/>

此为 ICSTLL-55 的第二号通知，会议将于 2022 年 9 月 15 日-18 日在日本京都大学举办。

## 网上报名开放

我们很高兴得通知您，ICSTLL-55 的网上报名现已开始。请依据下方说明进行报名。

**报名费**            **学 生：US\$40**

**非学生：US\$60**

注 (1)：支付方式：**PAYPAL**

注 (2)：支付报名费后便可参会和申请参加分组报告。报名费一旦支付概不退还，包含下述情况：1. 报名者选择线上参会。2. 报名者申请报告而未通过审核。3. 会议受新冠疫情影响而改成全面线上的形式进行。

## 申请参会和报告

请通过下方链接填写报名表，并在 **2022 年 3 月 31 日之前**通过 Easy Chair 提交论文摘要。每位报告人有 20 分钟的报告时间及 10 分钟的讨论时间。

<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/index.html>

## 仅申请参会

请在 **2022 年 8 月 31 日之前**填写报名表。ZOOM 会议号和会议密码将会在大会开始前通知已完成支付的报名者。

<https://sinotibetan.zinbun.kyoto-u.ac.jp/ICSTLL55/index.html>

联系方式: [icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp](mailto:icstll55@zinbun.kyoto-u.ac.jp) [会议负责人:池田巧 (IKEDA Takumi) ]

---

此会议得到 JSPS (日本学术振兴会) “A Study on the Historical Development of the Sino-Tibetan Languages and their Typological Geography” [汉藏语的历史发展与语言地理类型学] 项目的资助。(JP18H05219; 项目负责人: 池田 巧, 京都大学)

